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Inspraak BLB /Wijkraad nav raadsvoorstel evenementenbeleid dd 16 september 
2019 

Op vraag, Per mail verzonden aan de Gemeente  

  

De Wijkraad/ BLB  is blij dat er eindelijk sprake is van een serieuze  aanpak van de 
wildgroei van evenementen met name in het historisch centrum van onze stad. 

Ook de meest fanatieke evenementen-fan hebben wij de afgelopen maanden 
vraagtekens horen plaatsen bij de niet aflatende druk van weer een activiteit die 
grote drommen mensen naar de binnenstad trekt. “Is er nu al weer wat te doen ?” 
Verkeersopstoppingen, geluidsoverlast als gevolg van evenementen zijn inmiddels 
eerder regel dan uitzondering, de stad lijdt onder de vervuiling  en het opruimen van 
de troep trekt een zeer grote wissel op de inzet van de omgevingsdienst. 

De bomen van de Parade sterven een voor een af, dikwijls door beschadigingen die 
opgelopen zijn door  aanrijdingen met te grote vrachtwagens, nodig voor het 
aanvoeren van materialen voor opbouwen van evenementen 

Wij zien met belangstelling de verdere ontwikkeling van het beleid tegemoet maar 
vragen daarbij wel nog aandacht voor de volgende zaken: 

1. in het voorgestelde beleid worden veel “doelen”/ selectiecriteria voor 
evenementen genoemd. De BLB/ Wijkraad  dringt erop aan in deze meer 
specifieke keuzes te maken bij het definiëren van “evenementenlocaties” 
in de zin dat voorgenomen locatie en voorgenomen evenement  op 
voorhand gematched kunnen worden. Dat voorkomt in ieder geval 
wildgroei aan voorstellen onder het motto “niet geschoten is altijd mis”.  
Een evenement met grote culturele waarde zou dan steeds kunnen 
plaatsvinden op een plaats met hoge culturele waarde en een 
evenement dat zich richt op jongeren steeds op een wat ruigere locatie 
bijvoorbeeld. Op die manier zijn de criteria bij  al dan niet vergunning 
verlenen voor een bepaald evenement gemakkelijker te objectiveren. 

2. De BLB/Wijkraad  mist in het voorstel aandacht voor de overlast/ 
gevaren voor de leefbaarheid in de stad rondom de evenementen: het 
gaat uitdrukkelijk niet alleen om het plaatsvinden van een evenement 
maar ook de enorme onrust en overlast in de op- en afbouwfases die 
vaak gedurende een aantal dagen doorgaat. Te zwaar vrachtverkeer dat 
zich door de nauwe straten van de binnenstad wringt zwaar beladen met 
materialen voor tribunes, steigers, horecamaterialen etc. Dikwijls ook 
wordt in- en uitgeladen tijdens de spits waardoor zeer gevaarlijke 
situaties met schoolgaande kinderen op de fiets, ouders met 
kinderwagens en rolstoelgebruikers die niet via de trottoirs kunnen( 
vanwege te smalle trottoirs)  zeer frequent voorkomen. Wij stellen voor 



 

dat ook deze wat wij noemen “ flankerende overlast” een criterium wordt 
bij het bepalen of en waar een evenement in de binnenstad kan 
plaatsvinden. Ten minste zou er bij iedere evenementen aanvraag een 
voorstel  moeten liggen voor een veilige in-uit route van al het logistieke 
verkeer nodig voor dat  evenementen. Ook dat zou bijdragen aan 
een  objectieve afweging bij al dan niet verlenen van een 
vergunning  voor een voorgesteld evenement op welke voorgenomen/ 
aangevraagde locatie dan ook.  

3. als laatste lijkt maximering van het aantal evenementen wenselijk: houdt 
onze stad in die zin “exclusief”. 

Het voorstel zoals het voorligt biedt daarvoor wat ons betreft kansen en 
aanknopingspunten voor een meer duurzaam en bij onze stad passend 
evenementen beleid. 

Dank voor uw aandacht   

Wijkraad Binnenstad BLB 

 

Postadres: Hinthamerstraat 85  5211MG  ’s-Hertogenbosch     IBAN NL 98 INGB 000 649 4831     KvK 40219817 BTW nr. 8091741   www.blbwijkraad.nl 


